
Geachte voorzitter en leden van de gemeenteraad van ons mooie Borne. 

 

Voor u staat een bezorgde gezinshuis ouder, van gezinshuis Oostenwind aan de 
twickelerblokweg 20. Met nadruk wil ik benadrukken dat wij geen klimaatontkenners zijn, een 
transitie niet in weg staan of welke andere aantijgingen wij in de afgelopen jaren hebben 
ontvangen van diverse partijen. Aantijgingen van partijen die betrokken waren bij het proces 
van de windturbines bij het knooppunt Buren.  

Met een aantal van u, of van uw partij hebben we in het verleden al gesprekken gevoerd 
over hoe we benaderd en behandeld zijn door de initiatiefnemers en door Pure Energy. Die 
gesprekken wil ik graag nog eens met u over doen maar ik begrijp goed dat dit niet in de 
spreektijd van vanavond past. 

Wij zijn van mening dat de beoogde plek van de windturbines voor alle inwoners van Borne 
en omgeving niet helpend gaat zijn op een prettige en fijne  manier te wonen en dat dit niet 
zou mogen gebeuren zolang er nog zoveel onduidelijkheid is over de gevolgen voor mens en 
dier. 

Maar toch wil ik in het bijzonder aandacht vragen voor een heel klein groepje mensen, die op 
ongeveer 450 meter van de beoogde plek wonen.  

Wij zijn gezinshuis Oostenwind, een gezinshuis met een woon- en behandelplek voor max 6 
kinderen die om wat voor reden dan ook niet meer thuis kunnen of mogen wonen.  

U kunt zich er waarschijnlijk van alles bij voorstellen waarom de uithuisplaatsing nodig was. 
Maar vaak gaat het om zeer getraumatiseerde kinderen met een geschiedenis van veel 
geweld en verwaarlozing.  

Om die reden zijn deze kinderen vaak in beeld bij de gemeente. De gemeente heeft dan 
verantwoordelijkheid om zorg te dragen voor deze kinderen, de gemeente is verantwoordelijk 
voor de uitvoering van de jeugdwet en zoekt een professionele pedagogische oplossing, 
tenminste zo goed als mogelijk want goede plekken zitten of helemaal vol of zijn niet te 
vinden. Zo ook in de gemeente Borne. U heeft als gemeente al meerdere plaatsingen 
mogelijk gemaakt binnen ons gezinshuis.  

Of het akkoord gaan , als gemeenteraad, met het voorstel om op 450meter afstand van deze 
kinderen windturbines te plaatsen bijdraagt aan een verantwoorde uitvoering van de 
jeugdzorg, de verantwoordelijkheid van de gemeente, is volgens ons maar zeer de vraag.  

Om te verduidelijken wil ik graag een voorbeeld gebruiken: “Het gebeurd met regelmaat dat 
wij binnen ons gezinshuis een kind vanuit een crisissituatie hebben opgenomen. Dit kan zijn 
dat er ingegrepen is in een situatie waarbij huiselijk geweld met zware mishandeling 
plaatsvond. Het betreffende kindje, zwaar getraumatiseerd met wat er is gebeurd en door 
wat er nog komen gaat wordt bij ons gebracht. Nu op dit moment in een stabiele situatie 
waarbij we proberen een gevoel van veiligheid te bieden door in huiselijke kring er te zijn. Dit 
gebeurd echt meerdere keren per jaar. Hoe gaan we dat straks doen?  

Op 450 meter staan windturbines die een constant geluid afgeven en misschien zelfs wel 
trillingen. Daarnaast hebben de kinderen in een gezinshuis vaak een geschiedenis van 
geweld, hoe gaan we dat vormgeven met de slagschaduw, ook al is dat maar 6 uur. Dit is 
voor een getraumatiseerd kind met elke slag……… letterlijk EEN SLAG….. Net als vroeger. 

We willen u dringend namens deze kinderen vragen om rekening met hen te houden. Zij 
wonen op 450meter afstand en er is nog te weinig bekend wat de gevolgen zijn, ook voor 



deze kinderen of misschien wel juist voor deze kinderen. U heeft, net zoals voor de 
energietransitie een verantwoordelijkheid voor de jeugdzorg binnen uw gemeente en daar 
passen deze plannen echt niet bij. 

Zoals ik aan het begin van mijn betoog aan gaf hebben wij bij aanvang de plannen de 
noodklok geluid, bij de gemeente Borne maar ook in de omliggende gemeente. Dit past niet 
in een verantwoord jeugdzorg beleid. Om die reden hebben wij u in veel eerder stadium 
(november 2021) een brief gezonden naar de gemeente Borne, samen met onze advocaat, 
waarin we u wijzen op uw verantwoordelijkheid tbv de jeugdzorgplekken in ons gezinshuis. 
Hierin hebben wij ook aangeven u als gemeente verantwoordelijk te willen houden voor de 
schade nu en in de toekomst. U gaf toen het antwoord dat u de brief in goede orde hebt 
ontvangen maar niets kon betekenen omdat het een voorgenomen plan betreft. Welnu, in de 
werkelijkheid van vandaag, wil ik u vragen, met klem. Nu het niet langer een voorgenomen 
plan betreft. Neem alstublieft uw verantwoordelijkheid en houd dit plan tegen, voor iedereen 
in Borne! Maar namens ons speciaal voor 6 inwoners die al veel te vaak geweld aan is 
gedaan, door wie dan ook. De kinderen in de jeugdzorg worden al veel te weinig gehoord….. 
Laten we zorgen dat het geluid van de windturbines hen niet overstemd, dat het kleine beetje 
geluid wat deze kinderen nog kunnen maken gehoord wordt door ons als maatschappij en 
door u als gemeente. Op 450 meter afstand van een woning hoort geen windturbine maar op 
450 meter van een zorginstelling als helemaal niet.  

Tot zover onze bijdrage namens gezinshuis Oostenwind, ik wil u bedanken voor uw tijd en 
aandacht en uiteraard zijn we te bereiken indien u meer informatie wenst of zelf wil komen 
kijken. 

 

Nogmaals bedankt. 


